
Referat fra bestyrelsesmøde den 18.11.24 i DKeF. 
Onlinemøde fra kl. 18.30 - 22.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgensen 

 

Afbud fra Poul Larsen-Fedders 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

 

Orienteringer: 

• Ny udformning af dagsor-

den til bestyrelsesmø-

derne 

 

 

 

 

 

 

• Møder i DIF 

 

 

 

 

 

 

• Strategi 2026-29 

o Tilsagnsbrev 

o Arbejdsdag 

09.11.24 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• ITM8 migreringsproces 

 

 

 

 

 

Ny udformning af dagsordenen, for at ef-

fektiviserer møderne yderligere. Vi mø-

des til de to weekendmøder og muligvis 

1-2 fysiske møder mere, men ellers vil 

møderne foregå online. Vi vil derfor me-

get gerne have, at bestyrelsen overvejer 

om et punkt er orientering, drøftelse el-

ler beslutning, når I melder ind med 

punkter fremover.  

 

Godt budgetmøde i DIF med gode work-

shops og god sparring med andre for-

bund. Niklas og Katja deltog. Vi har ikke 

modtaget penge fra diversitetspuljen. 

Det skal vi følge op på hvorfor?  

 

Vi har modtaget tilsagnsbrev fra DIF der 

meddeler os, at vi er steget i strategi 

støtte i kommende periode.  

 

Niklas, Marianne, Michael og Katja havde 

arbejdsdag den 9/11, hvor vi arbejdede 

med resultatmål. Niklas gennemgik bila-

get og de 2 spor med resultatmål. Ambi-

tionen er at vi gerne vil være færdig i 

midten af foråret. Vi håber bestyrelsen 

vil give input til strategien, hvis I har no-

get I mener kunne være relevant. 

 

Der er underskrevet en aftale med ITM8, 

så vi kan komme videre med migrerin-

gen fra DIF-serveren til vores egen plat-

form. Priserne for office pakkerne er dy-

rere hos ITM8 og derfor kommer vi ikke 

til at tilbyde det fremover. Vi er ved at 

undersøge om der skulle være andre 

muligheder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle bedes 

give input.  

 

Katja vender 

resultatmål 

med Bo fra 

DIF inden næ-

ste arbejds-

møde. 

 

Niklas og Ka-

tja følger op 
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• Gomember / Club People 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Endeligt program 18-

19.01.25 (udsendt 

22.10.24)  

 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse:  

Bestyrelsesmedlem for klubakti-

vitet og næste års valg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Servicedesk er fremover ikke inkluderet, 

da det bliver for dyrt. Hvis der er behov 

for service, kan vi tilkøbe det på timeba-

sis. 

   

Clubpeople er blevet opkøbt af Gomem-

ber. Gomember har en foreningsapp der 

kan bruges til forskellige funktioner ud 

over det vi allerede har i kegleportalen. 

Niklas og Katja har haft et kort møde 

med Gomember og som udgangspunkt 

fortsætter kegleportalen og hjemmesi-

den uændret. Niklas og Katja ser på ud-

viklingspotentialet og vender tilbage på 

et kommende møde. 

 

Der er afsat lidt mere tid til fælles snak i 

formiddagens program i plenum. Efter-

følgende går man ud i eget udvalg. 

DKeF vil på sigt gerne give middag ved 

de to årlige weekendarrangementer og 

prioritere dette yderligere, som tak til de 

frivillige i udvalgene der laver et stort 

stykke arbejde.  

 

 

Vi mangler stadig at finde et nyt besty-

relsesmedlem i stedet for Sabrina Kol-

fach. Alle bedes overveje mulighederne. 

 

Vedrørende bestyrelsesmedlemmer til 

næste år, så er både Marianne og Mi-

chael på nuværende tidspunkt begge 

klar til genvalg. Derudover er Poul på 

valg og den vakante plads i bestyrelsen 

er ledig. Svend er på udkig efter nye ba-

nekonsulenter. Resten af udvalgsmed-

lemmerne spørger vi på weekendmødet. 

 

 

 

Bestyrelsen drøftede LOAs kommentarer 

til DKeFs love. Bestyrelsen vil gerne in-

volvere TU. Michael sender kommenta-

rerne til TU og beder om deres holdning. 

Det ville være optimalt, hvis vi kan 

komme i gang med drøftelserne snarest, 

så vi kan melde noget ud til årsmødet.  

 

Den ideelle proces for denne type forslag 

vil være, at vi kan bruge årsmødet til at 

gå i dialog med klubberne.   

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja følger op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle bedes 

overveje mu-

lighederne 

 

 

Vi spørger ud-

valgsmedlem-

merne til 

weekendmøde 

i januar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael sen-

der kommen-

tarer til TU og 

går i dialog 

med herom.  



Drøftelse og beslutning:  

DKeF love  
Pkt. 2. Næstformand Mari-

anne Jensen 

 

Orienteringer: 

• Sønderborg projektet 

 

 

 

 

 

 

• Mentorkursus 

 

 

 

 

 

 

• Roadshow RKK og Kliplev 

 

 

 

 

 

Skoleturneringen er afsluttet og der er 

afholdt evalueringsmøde. Alle 4 klubber 

synes det var sjovt og det var en positiv 

oplevelse. Der kom desværre ikke nogen 

af de unge mennesker til familiestævnet, 

men der var andre besøgende. 

 

Af tidsmæssige årsager er mentorkurset 

udskudt til foråret 2025, hvor vi gerne vil 

afholde noget på teams. Vi skal have set 

mentor materialet igennem og eventuelt 

suppleret med noget mere faglighed. 

 

I Kliplev mødtes vi med 2 bestyrelser og 

i Roskilde mødtes vi med både besty-

relse og medlemmer. Begge møder gik 

godt og vi fik nogle gode snakke med 

klubberne. Vi vil gerne mødes med med-

lemmerne noget mere og det vil være 

det nye fokus på forbundets roadshows i 

den nye strategi.  

 

 

 

 

Katja følger 

op på evalue-

ringen. 

 

 

 

 

Thomas, Mari-

anne og Katja 

 

 

 

 

 

Pkt. 3. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

 

Orienteringer: 

• Landskamp Bremerhaven 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse: 

Udtagelse af spillere til hold VM i 

Classic i maj 2025 (se mail fra 

Michael) 

 

 

 

 

Selve landskampen gik godt. På turen 

derned var der mange forsinkelser, hvil-

ket skyldes busselskabets tidsplan. Det 

tager DKeF til efterretning.  

 

Det har været svært at udtage spillere til 

nogen af holdene.  

 

Middagsmad var for egen regning og det 

var først kl. 13 vi kunne hente det. Det 

er noget vi skal have med i tankerne, 

når vi skal afholde det i DK. Hvis vi gør 

det samme i DK, så skal vi sørge for at 

informere spillerne på forhånd.  

 

 

Bestyrelsen har drøftet problemstillin-

gen. Michael giver en tilbagemelding til 

eliteudvalget. 

 

 

 

 

Vi skal huske 

emnet til 

weekend- 

mødet den 

18.1.25 så eli-

teudvalget 

kan få det 

med i sine 

overvejelser. 

 

 

 

 

 

 

 

Michael kon-

takter Eliteud-

valget 

Pkt. 4. Poul Larsen-Fedders 

 

Orienteringer: 

Punktet blev ikke behandlet, da Poul ikke 

deltog i mødet.  
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• Budget 2025 

 

Pkt. 5. Thomas Jensen Thomas havde ikke noget til punktet  

 

Pkt. 6. Svend Jørgensen  

 

Orienteringer: 

• Banerne i Lyngby 

 

  

 

 

Der skulle gerne komme nyt linoleum på 

banerne snarest, så vi kan tage bohle 

banerne i brug igen. Vi har brug for at få 

at vide, hvornår Classic banerne bliver 

klar. 

 

 

 

Svend følger 

op og Niklas 

og Katja tager 

over, når 

Svend skal på 

ferie.  

Pkt. 7. Udvalgsmedlem for 

klubaktivitet (Vakant) 

 

 

  

 

 

 

Pkt. 8. Konsulent Katja Bødt-

ger 

 

Drøftelse og beslutning:  

Anti Doping Danmark 

Kursusfolder  

Uddannelsesplan 

 

 

 

 

Katja er blevet kontaktet af Anti Doping 

Danmark, da der er kommet nye ret-

ningslinjer indenfor området. Det skyldes 

primært en tilføjelse om at udøverne har 

ret til at vide noget om reglerne, når de 

kommer til internationale turneringer. 

 

 

 

 

Katja kontak-

ter eliteudval-

get. 

Pkt. 9. Evaluering af mødet 

 

Formålet med dette nye punkt er at sikre 

mere effektive møder og holde fokus på 

at tænke mere i politiske helheder end i 

praktiske enkeltsager. 

 

Godt og konstruktivt møde.  

Vigtigt at have de rigtige bilag til rådig-

hed, så vi kan forberede os ordentligt på 

mødet. 

Vi bør have nogle flere møder inden vi 

evaluerer ordentligt.  

Få gerne skrevet både stort og småt på 

dagsordenen, så vi kan være åbne og 

transparente.  

 

 

Pkt. 10. Næste møde Weekendmøde den 18-19. januar i Ros-

kilde Keglecenter 

 

 

Pkt. 11. Eventuelt 
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